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Roma rozpoczęła świetnie sezon. Po trzech wygranych z kolei, Giallorossi

zajmują pierwsze miejsce w tabeli, obok Napoli. Radio Mana Mana

skontaktowało się ze Zbigniewem Bońkiem, pytając m.in. o początek

sezonu w wykonaniu Giallorossich.

 

Co sądzisz o proteście Parmy po golu Tottiego? Twój komentarz jako

człowieka piłki? Abete powinien zainterweniować?

- Parma może robić, co chce, nie sądzę, że to problem Abete. Nie sądzę, że trzeba

zwracać się do prezydenta Figc. Jako kibic powiedziałbym, że tak jest lepiej:

wygrywanie w sposób pewny jest bardziej satysfakcjonujące.

 

Roma może rywalizować z Juventusem o mistrzostwo?

- Nadal widzę Juventus jako faworyta do mistrzostwa. Roma, jak zawsze zaczęła

dobrze, również z Luisem Enrique i Zemanem tak było, potem przyszedł okres w

sezonie, gdy przegrywała. Na czele tabeli są oczywiście również Napoli i inne

drużyny.

 

Podoba ci się Rudi Garcia?

- Francuz jest dobry i powiedziałem to już dawno temu. Wydaje się prostą osobą,

praktyczna, skromną i inteligentną: posiada profil wielkiego trenera, widać, że jest

bardzo dobrze przygotowany. Myślę, że ma też odpowiedni charakter, aby zmierzyć

się z sezonowymi upadkami, o których mówiłem wcześniej.

 

Roma pozyskała twojego rodaka, bramkarza na rezerwę. Jest dobry?

- To dobry bramkarz, który może spisywać się dobrze za plecami De Sanctisa.

Ryzykiem może być jedynie wiele ławek rezerwowych, które zaliczy w stolicy. Gdy

Roma go pozyskała, nie miała jeszcze De Sanctisa, myślałem, że może walczyć o

swoje. Musi zachować spokój, gdyż w stolicy może spokojnie się rozwijać.

 

Jak ocenisz Adema Ljajica, ostatni zakup Romy?
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- Wciąż jest nieco leniwym piłkarzem. W niektórych meczach nadal nie udało się

jemu zrobić tego, co chciał. Może stać się ważnym graczem, jednak dzisiaj, wciąż

nie jest w stanie robić różnicy.

 

 

Roma ma w środku pola wielkiego gracza jak Kevin Strootman. Można go

porównywać do talentu Juventusu, Vidala?

- Dla mnie jest bardzo dobry. Chce go jednak zobaczyć w kilku meczach, żeby

ocenić dobrze jego pracę w Romie. Vidal jest dobrym graczem, jednak myślę, że

Strootman może stać się jeszcze mocniejszym. Chilijczyk jest kimś, kto biega,

walczy, nie jest z pewnością mistrzem, jednak dla mnie, pozostaje graczem, który

bardzo mi się podoba.
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